

The 2025 annual Christmas fundraiser for the International Mission Board Lottie Moon has concluded: This year, CBCR raised a total of \$5,710.00. Thank you to all the brothers and sisters for your loving contributions to overseas missionaries and mission work.

If you still have unreimbursed church expenses for 2025: Please reimburse them online or return the completed expense form with receipt to the office as soon as possible.

**December Worship Schedule:** All worship services during the month of December will be combined and will take place in the main building. 9:30am Sunday School classes will continue as normal.

**Church Calendars:** Now available for pickup in the lobby. One free per family. Additional calendars for relatives and friends may be purchased for \$4.00 each.

## ♥♥♥ Announcements/教会消息 12-14-2025 ♥♥♥

国际宣道会慕拉第 2025 年度圣诞筹募已經結束: 今年 CBCR 总共筹得 5,710.00 美元。感谢弟兄姐妹们对海外宣教士及宣教事工的爱心奉献。

**如果您仍有 2025 年未报销的教堂费用:**请尽快在互联网上报销或将填好的费用表连同收据交回办公室。

十二月崇拜聚会安排:十二月所有崇拜聚会将合并为联合崇拜. 地点在主楼。上午9:30 的主日学课程没变。

**教会月历**:现在可以在教会大堂领取了。每个家庭免费一份。 你也可以购买额外的月历赠送给亲戚和朋友,每本4美元。